

Referat FAU-møte 28.09.22

- Ordensreglement, skolen ville ha innspill fra FAU angående ordensreglementet. Dette ble diskutert i plenum og vi kom med innspill til å fjerne ordet parade fra mulige sanksjoner for de som måtte bryte reglementet. Dette var rektor enig i og tar med seg videre. Styrking av regler/håndtering av sosiale medier, mobiler etc ble også diskutert.
- Sykle til skolen, dette ble diskutert og det var enighet om at det var en grei anbefaling at dette starter fra 5.klasse som hovedregel. Men det er variasjoner i ferdigheter, skolevei og om en har eldre søsken å sykle med, så det vil være lite hensiktsmessig med en grense. Dette må foreldre vurdere ut fra egen situasjon og hva de føler er greit.
- Skolen ønsker at fra skoleåret 2023/2024 skal FAU-representanter velges for 2 år for å få mer kontinuitet i arbeidet. Klassekontakt blir som før for 1 år. Dette var ok for FAU.
- Skidag, her ønsker skolen at 5.klasse får reise. Vi i FAU spurte om det kan vurderes om det er mulig at 6.klasse også kan få reise siden de ikke har fått skidag enda. FAU ble spurt om å bidra med å dekke utgifter til buss til og fra, vi ba om litt tid for å se hvor mye vi faktisk kan bruke. Det ble snakket en del om å få oversikt over hvor mye vi kan bruke på diverse aktiviteter uten å stå på bar bakke økonomisk. Rektor kommer med tilbakemelding på kostnader for buss.
- Liste over FAU representanter og klassekontakter ble oppdatert.
- Uteområde, her ble det gått igjennom skolen sine ønsker for området. Det kom forslag om bruk av sand isteden for gummi som underlag/beskyttelse, dette blir tatt med videre i utredning. Ballbinge bør få en prioritet. Her har medlemmer av FAU allerede gjort en jobb med å finne ut hvor vi må henvende oss til kommunen for å jobbe videre med å få den utbedret. Maling av streker for å få en skikkelig baskebane ble nevnt som lavhengende frukt, dette blir tatt med videre. Budsjett for uteområde ble etterspurt, det finnes ikke per dags dato. Det kommer en landskapsarkitekt som skal se på alternativer for uteområdet, det skal gjennomføres i nær fremtid. Gode muligheter for å få til noe nå, så vi var enige om å holde litt fokus på dette. Vi skal prøve å finne svar på til neste FAU-møte på hva som er vårt handlingsrom.

- Det kom et spørsmål om en butikk kan gi f.eks 5% av det foreldre handler for til en klassekasse. Dersom det går til FAU slik at det kommer alle til gode kan slike avtaler sees på.
- Det ble ikke ført oversikt over deltakere, men veldig bra oppmøte.

Referent Oddvar Jakobsen